
 

 

  Nyhedsbrev nr. 1, 2024/2025                    Vejle den 24. september 2024 

Kære alle 

September har budt på dejligt vejr, badevand, jævndøgn, fuldmåne - og ikke voldsomt mange 

brandmænd. For 8. gang skal vi sammen begynde på en ny sæson. Velmødt den 1. oktober.  

Nogle af opgaverne for sæsonen har vi allerede på plads:  

• Gus bliver visse mandage ved Morten, Merete og en ekstra person. Datoer følger. 

• Gus i foreningens tider er kun i de af gusmestrene annoncerede tidspunkter. Vi havde 

flere henvendelser fra medlemmer den forgangne sæson, som ikke tåler dufte/æteriske 

olier. Og synes det er lidt surt at komme til Tirsbæk for at bade og gå i sauna. Og så 

ikke kunne tåle at benytte saunaen pga. gus. 

• Fredag den 4. oktober har Morgenrøden har adgang til faciliteterne fra 5 morgen og til 

kl. 22 om aften. Dog skal rengøringen gøre rent fra kl. 10-11. I denne time må vi ikke 

være i sauna eller det i det lukkede omklædningsrum skal være tomt. Fra kl. 16-18 er 

der mulighed for lidt til ganen hos Jan i kiosken. Husk jeres brik – den skal 

forevises hos Jan. 

• Øvrige aktiviteter er op til medlemmerne at arrangere og forestå. I bestyrelsen er vi 

klar til at støtte det økonomiske, så kom frem med gode ideer.  

Pga. vor nuværende begrænsede kapacitet erindres om, at der ikke må medtages gæster i 

sauna og i det lukkede omklædningsrum. 

Vi har haft årets evalueringsmøde med Vejle Kommune. Det ser ikke umuligt ud for os at 

arbejde videre med projektet om to ekstra pavilloner på brohovedet med mulighed for, at 

Morgenrøden får råderet over egne faciliteter. Der er meget at undersøge forud – bl.a. 

tekniske undersøgelser i form af pilotering, Kystdirektoratets tilladelse, økonomi mv. Men det 

er første gang vi oplever en reel åbning for vores ideer. Og vi ser frem til positivt svar, der kan 

arbejdes videre fra.  

Vi har fået en ny kontaktperson i forvaltningen. Dog er det fortsat via Gi’ et praj, at evt. 

mangler og funktionsproblemer indberettes.  

Vi glæder os til en ny sæson.  

Og vi bliver ved. Vi opfordrer alle medlemmer til at kigge på sig selv og sidemanden og spørge 

om ikke det er nu det er tid for at gå ind i bestyrelsen. Formanden er på valg til 

generalforsamlingen i april og ønsker ikke genvalg efter 12-13 år. Altså kontakt os pr. mail, 

telefon eller personligt for at få nærmere information om hvad der ligger i opgaverne.   

Vel mødt den 1. oktober 

Pbv 

 Karen Blok 


